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Z á p i s 

z 15. Schůze podvýboru ústavně právního výboru 

Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky pro digitalizaci justice a e-Sbírku, 

která se konala dne 30. března 2021 formou videokonference 

 

 

Přítomni: posl. Marek Benda 

  posl. Mgr. et Mgr. Jakub Michálek 

  posl. Bc. František Navrkal 

  posl.Ing. Zuzana Ožanová 

  posl MUDr. Věra Procházková 

   

Omluven: posl. Ondřej Profant 

posl. PhDr. Ing. Mgr. Et Mgr. Jiří Valenta 

posl. JUDr. Ondřej Veselý 

 

Hosté:  JUDr.Jeroným Tejc – náměstek ministryně spravedlnosti 

  Ing. Hana Tajčová - ředitelka odboru evropských programů a dotací MSp 

Mgr. Petr Vokáč – náměstek ministra vnitra 

JUDr. Vít Šťastný – ředitel odboru legislativy a koordinace předpisů MV 

Mgr. Aleš Gola – odbor legislativy a koordinace předpisů MV 

JUDr. Petr Škařupa – ministerstvo vnitra 

PhDr. Andrea Matoušková – ředitelka Probační a mediační služby MSP 

Ing. Jiří Hammer, Ph.D. - Probační a mediační služba MSP 

Mgr. Ing. Vladimír Klaban - Probační a mediační služba MSP 

 

 

 

Schůzi podvýboru v 10.00 hod. zahájil a řídil předseda podvýboru posl. Bc. František 

Navrkal. 

 

 

 

K bodu 1:     Schválení programu schůze 

 

 

Předseda podvýboru Bc. František Navrkal dále seznámil všechny přítomné s návrhem 

programu – návrh byl přijat - z 5 přítomných poslanců 5 hlasovalo pro. 

 

Schválený program schůze: 

 

1. Schválení programu schůze 

2. Informace Ministerstva vnitra o pokračování přípravy projektu e-Sbírka a e-Legislativa 

3. Informace Ministerstva spravedlnosti o dalším postupu v oblasti Elektronického 

monitorovacího systému 

4. Informace o projektu Digitální přístup k justici 

5. Různé 
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K bodu 2:     Informace Ministerstva vnitra   o   pokračování    

     přípravy  projektu  e-Sbírka  a  e-Legislativa 

 

 

 Úvodem vystoupil náměstek ministra vnitra Mgr. Petr Vokáč, který seznámil přítomné 

poslance s obsahem písemné zprávy o pokračování projektu e-Sbírka a e-Legislativa.  

  

V diskusi vystoupili předseda Bc. František Navrkal  ve věci testovacího provozu  

systému v rámci Poslanecké sněmovny, posl. Marek Benda a posl.  Mgr. et Mgr. Jakub 

Michálek – souhlasí s meritem věci, se zavedením e-Sbírky od 1. 1. 2021 i s dosavadním 

testováním, dále i potřebou informovat a seznamovat poslance s fungováním toho projektu. 

 

  

 

 

K bodu 3:     Informace    Ministerstva     spravedlnosti    o 

dalším    postupu    v   oblasti    Elektronického 

monitorovacího  systému 

 

  

 Náměstek ministryně spravedlnosti JUDr. Jeroným Tejc v úvodu sdělil, že systém 

Elektronického monitorovacího systému běží, i když ne zcela bezchybně, a proto je velká 

nutnost vybrat nového dodavatele tohoto systému a  zadat nové výběrové řízení. Přípravné 

kroky na toto výběrové řízení jsou již zahájeny. Ředitelka probační a mediační služby PhDr. 

Andrea Matoušková podala doplňující informace o aktuálním stavu náramků „v terénu“ a 

současně přislíbila dodat zprávu se zkušenostmi za 3 roky aplikace EMS v praxi.. 

 

 V obecné rozpravě předseda podvýboru posl. Navrkal konstatoval malý posun v řešení, 

dodavatel je stále placen a přesto porušuje podmínky. Posl. Ing. Zuzana Ožanová konstatovala 

politickou odpovědnost ministerstva za nové výběrové řízení, nutno probrat s celým politickým 

spektrem, v tomto ohledu nabídl předseda podvýboru posl. Navrkal pomoc, nezbytné je rychlé 

a kvalitní řešení. Posl. MUDr. Věra Procházková vznesla dotaz na nové podmínky a požadavky 

výběrového řízení. Posl. Michálek požádal předkladatele o srovnávací analýzu úpravy 

elektronických náramků v rámci evropských států a současně doporučil opční řešení. 

 

K bodu 4:     Informace o projektu Digitální přístup k justici 

 

 

 Zástupkyně náměstka ministryně spravedlnosti Ing. Hana Tajčová uvedla projekt 

digitalizace justice, jeho financování a zajištění provozu a představila Národní plán obnovy – 

část e-Justice. 

 

 V rámci rozpravy vystoupili předseda podvýboru posl. Navrkal, posl. Michálek  a posl. 

Procházková, diskutována byla problematika „komponentů“, virtuální platforma (práce přes 

servery), dotaz na podrobnější informace (bude teprve zadáno do meziresortního řízení). Otázka 

personálních kapacit resortu – outsourcing není cesta, počet míst nemůže určovat MF, zvážit 

mopžnost zřízení organizace zabezpečující dané úkoly, nemá tabulkové mzdy - viz doporučení 

obsažené v usnesení podvýboru, napojování na Portál občana, analýzy resortu, ze kterých 

vychází, mobilní stanice, zadání standardů na pracovní stanice a jejich vybavení a dále projekt 
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výstupů ze soudních jednání. 

 

 

Závěrem podvýbor přijal usnesení č. 15, ve kterém doporučuje Ústavně právnímu výboru, aby 

požádal Vládu ČR o řešení problematiky chybějících specialistů v oblasti informatiky, 

programování a výpočetní techniky v resortu justice. 

 

Z 5 přítomných poslanců 5 hlasovalo pro. 

 

 

 

K bodu 5:     Různé 

 

  

 Předseda podvýboru Bc. František Navrkal neměl žádné sdělení. 

 

 

 

/Schůze podvýboru byla ukončena v 11:35 hod./ 

 

 

 

 

 

 

 

   Marek Benda, v.r.                Bc. František Navrkal, v.r. 

ověřovatel podvýboru              předseda podvýboru 


